
1.参评学生通过CSC号登录至信息系统，如忘记登录密码，可联系学院老师，由国际事务部帮助重新设置。
Please open the link https://studyinchina.csc.edu.cn/?9FyBl6JDFLTe=1649643878738#/login and log in the system with CSC number. If you
 forget the password, please contact your school and get help from the Department of International Affairs.



2.参评学生选择“奖学金年度自评”，在此屏的右上角可选择操作语言（截屏未体现出来）
Please choose “奖学金年度自评”. It is feasible to choose language at the very top-right corner at this screen.



3.参评学生进入自评页面，根据要求填写相关内容，上传成绩单等附件信息。                                   
Please first finish the questionnaire at the top and then complete self-assessment as demanded. Attachment is not 
mandatory.          



4.填写完成并上传附件后，勾选承诺条款，点击提交。                                   
After finishing self-assessment, please click the clause at the bottom-left corner and then submit.



5.学生填写后提交页面如下。                                   
The screen after submission.          


